



## LV

Gaišas un 77,8m<sup>2</sup> plašas komercietelpas E. Tisē ielā 83, Liepājā. Atrodas ēkas pagrabstāvā ar atsevišķu ieeju. Telpas iespējams izmantot skaistumkopšanas pakalpojumiem. Telpu kompleksā ietilpst procedūru telpa ~30m<sup>2</sup>, sauna, saunas priekštelpa, duša, WC, garderobes telpa, noliktavas telpa un priekšnams. PVC logi ar skatu uz iekšpagalmu, regulējamie radiatori ar individuāliem apkures skaitītājiem. Privāta autostāvvietā pie mājas. Ēkas apsaimniekotājs "APSE".

Cena: 33 000.00 €



## RUS

Яркое и 77,8 м<sup>2</sup> большое коммерческое помещение на улице Тисе 83, Лиепая. Расположен в подвале здания с отдельным входом. Помещение можно использовать для косметических услуг. Услуги включают в себя процедурный кабинет ~ 30м<sup>2</sup>, сауну, холл, сауну, душ, туалет, гардероб, кладовую и прихожую. Пластиковые окна с видом во двор, регулируемые радиаторы с индивидуальными счетчиками отопления. Частная парковка у дома. Строительный менеджер "APSE".

Цена: 33 000.00 €

## ENG

Bright and 77.8m<sup>2</sup> large commercial space at 83 Tisē Street, Liepaja. Located in the basement of the building with a separate entrance. The premises can be used for beauty services. The complex includes a treatment room ~ 30m<sup>2</sup>, sauna, hall, sauna, shower, WC, wardrobe, storage and hallway. PVC windows overlooking the courtyard, adjustable radiators with individual heating meters. Private parking by the house. Building manager "APSE".

Price: 33 000.00 €

**Liepāja, E. Tisē iela 83, Latvia**



---

Pardošanas speciālists: Kristaps Vīdners

Talr.: 27832828

E-pasts [kristaps@pilat.lv](mailto:kristaps@pilat.lv)